尊敬的家长，
非常感谢各位家长为我精心挑选准备的卡片和礼物，受宠若惊之余，十分感谢你们的认可和鼓励，希望我们一起配合、努力，让孩子的中文学习更有趣、更有效果！
本周内容：
1， 复习：本周复习为主，以3组谈论复习所学过的字词：一是身体部位、二是颜色、三是自然环境。
2， 学习新字：本周没有学习新字。
3， 练习对话。在谈论中我们使用了各种学习过的对话。
4， 课堂作业：因为今天复习时间长，课堂作业只有10分钟来做简单涂色，很多孩子没有完成。
今天的卡通：今天我特意选择了一个比较复杂的的卡通大耳朵图图--生日礼物，但是所有的孩子都看得津津有味。这说明，Youtube上中国大陆出品的卡通片可以给孩子看、不要担心他们因为看不懂而觉得无趣. 
暑假作业：请家长每天抽出10分钟时间帮助孩子学习中文，听说读写看游戏均可，活动方式不限。这里的暑假作业供家长参考选用：
1） 认、写学过的字。请见电邮附件。
2） 观看中文卡通片。粉红猪，托马斯，奇先生妙小姐。等等。
3） 背诵一首中文古诗。家长可任选，我这里推荐2首：山村咏怀，咏鹅。
山村咏怀
一去二三里，烟村四五家。亭台六七座，八九十枝花。
咏鹅
鹅鹅鹅，曲项向天歌，白毛浮绿水，红掌拨清波。

今天的邮件学校网站已有。下学期开学时间：9月6号。
谢谢。祝所有的家长和孩子暑假快乐！
 
白老师
 

Dear Parents, 
This time we did:
1, Revise: we revised most of the words we learnt over the year by three topics: A, body-parts and how to describe, how we use them; B, Colour Talk and how to describe an item; C, The natural environment, including season & weather.  
2, New word: No new words this week.
3) Dialogues:  By talking the three topics, we also reviewed the dialogues we learnt and have been using.      
4) Work: Only 10 minutes left to doing a simple coloring work, this is why some children did not finish.  
Videos: Birthday Present for Tutu: 大耳朵图图--生日礼物. I chose it on purpose because it is not such a straightforward story. All children enjoyed it. It is an encouraging sign which could suggest that we can use the kids’ cartoons made in mainland China to produce a Chinese learning environment for our kids. 
As summer holiday is approaching, I would like all parents spend 10 minutes per day for Mandarin during the holiday. Please choose whatever activity suits you and your family, every little helps: listening/talking/watching/writing/playing etc.   
If you need help in this case, you could:
1) use the attached sheets (by Email） to practise writing and review the words. 
2) Watch these cartoons: 粉红猪，托马斯，奇先生妙小姐。(Open one you will find the series aside.)
3) Recite 1 poem. Here are 2 recommendations:  山村咏怀，咏鹅。
山村咏怀
一去二三里，烟村四五家。亭台六七座，八九十枝花。
咏鹅
鹅鹅鹅，曲项向天歌，白毛浮绿水，红掌拨清波。

Please note you will find content of this email on school website. 

[bookmark: _GoBack]Thanks. See you on 6/9.
 
Ms Bai
 

